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Marktcommissie 
 
7 februari 2012 
 
 
Aanwezig 
Wethouder J. Cardinaal (voorzitter), P. Dekker (secretaris), B. de Vos (marktmeester),  
H. Bex, S. Blok, H. de Goey, H. Hoens, J. Kneepkens-van den Broek, B. Mahu, I. Mahu-
de Ridder, J. Tromp, P. Bouwels, G. van der Hoeven, W. Gootzen (verslaglegger),  
J. Roelofsen en H. Meeuwissen (beiden van de Fakkelestafette Weert-Brussel-Weert). 
 
Afgemeld 
E. Smits. 
 
 
 
1. Opening 
 
De secretaris van de marktcommissie,Peet Dekker, opent deze vergadering. Hij heet alle 
leden en aanwezigen welkom. Hij geeft aan dat hij de voorzitter wethouder Cardinaal zal 
vervangen. De wethouder is het eerste uur verhinderd vanwege een andere vergadering. 
 
De voorzitter geeft aan dat van gemeentezijde dit keer meer mensen aanwezig zijn dan 
gebruikelijk. Dat heeft te maken met agendapunt 5. Hij stelt nu alvast voor Gerard van 
der Hoeven, hoofd van de afdeling Vergunningen, Toezicht en Handhaving (VTH), en Wim 
Gootzen, juridisch beleidsadviseur afdeling VTH. Later in de vergadering zal uitleg gegeven 
worden over de deelname. 
 
Voorts heet hij de heren Meeuwissen en Roelofsen welkom, zij vertegenwoordigen de 
organisatie Fakkelestafette Weert. Zij komen een toelichting geven op de plannen met 
betrekking tot de Fakkelestafette in het jaar 2012. 
De voorzitter stelt voor om met dit ingekomen agendapunt te beginnen, zodat de beide 
heren daarna deze vergadering kunnen verlaten. Na akkoord van de commissieleden 
verleent de voorzitter beide heren de gelegenheid om toelichting te geven. 
 
Fakkelestafette 
De heer Meeuwissen geeft een toelichting op de nieuwe ontwikkelingen ten aanzien van de 
Fakkelestafette Weert-Brussel-Weert. In 2012 bestaat deze 60 jaar. De wens bestaat om 
dit jubileum heel goed op de kaart te zetten. Tegelijkertijd wordt afscheid genomen van de 
traditionele wijze waarop de fakkelestafette de afgelopen jaren gehouden is maar wordt 
heel duidelijk de overgang gemaakt naar de nieuwe wijze van viering. Daarbij is sprake 
van een accentverschuiving van bevrijding naar vrijheid. Zij willen de jeugd aanspreken. 
Ook gaan ze de hele regio erbij betrekken. De activiteiten beginnen op donderdag 20 
september met het vertrek naar Brussel. Daar zijn ze dan vrijdag. Op zaterdag 22 
september komen ze weer terug naar Weert. Daar zal dan op de Nieuwe Markt een groot 
vredesfestijn gehouden gaan worden. Dus geen muziekshow meer zoals in het verleden. 
Bij dat festijn zal een echt muziekpodium gebruikt worden. Met muziek die ook de jeugd 
aanspreekt. Rekening wordt gehouden met zo’n 2.500 toeschouwers. 
Dat betekent dat de organisatie van de Fakkelestafette tijdig gebruik zou moeten kunnen 
maken van de Nieuwe Markt. Op de vrijdagavond moet het podium al opgebouwd zijn. 
Aan de hand van een tekening die wordt uitgereikt wordt inzichtelijk gemaakt hoe de 
Nieuwe Markt precies ingericht gaat worden en waar dus het podium komt te staan. Dat is 
aan de zijde van de Hema. 
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Vraag 
De concrete vraag die de heer Meeuwissen hier voorlegt aan de Marktcommissie is: kan 
het podium op de vrijdag zo opgebouwd worden en is het mogelijk om de Nieuwe Markt op 
de zaterdag om 16.00 uur beschikbaar te hebben voor de verdere inrichting. 
 
De reactie van de Marktcommissie is in de trant van ‘waar een wil is, is een weg”. Goed 
overleg is noodzakelijk en om die reden is er ook waardering voor het gegeven dat dit nu 
hier al naar voren wordt gebracht. Ook is van belang hoe de kooplieden aan de kant, die 
het dichtst bij het podium, ligt hierover denken. Dus is ook met hen overleg nodig.  
 
Conclusie: 
De marktcommissie stelt zich positief op ten aanzien van de voorgelegde vragen, 
mits in goed overleg.  
De commissie maakt daarbij echter de kanttekening dat het alleen voor die ene 
keer is. 
 
Als praktische aandachtspunten worden ook nog genoemd:  
- de blokken voor de Hema tijdig verwijderen; 
- het podium zoveel mogelijk naar achteren (i.o.m. brandweer). 
 
De voorzitter licht toe dat de natuurstenen blokken ook verwijderd moeten worden voor 
de opstelling van de kermis in de week daarna. Hij zegt toe dat de gemeente deze 
werkzaamheden een week eerder zal plannen zodat de elementen verwijderd zijn voor de 
opbouw van de Fakkelestafette. 
 
De heer Bouwels maakt naar aanleiding van de genoemde kanttekening melding van de 
gemeentelijke nota over de Nieuwe Markt als evenementenplein. 
 
De heer Meeuwissen dankt de Marktcommissie voor het positieve overleg in deze 
vergadering.  
 
De voorzitter dankt de heren van de Fakkelestafette op zijn beurt. Daarna verlaten de 
heren de vergadering. 
 
 
2. Mededelingen en ingekomen stukken 
 
De heer P. Bouwels 
De voorzitter deelt mede dat de heer P. Bouwels uitgenodigd is voor deze vergadering. De 
heer Bouwels is door Centrum Weert Promotion (CWP) voorgedragen voor benoeming als 
lid van de Marktcommissie. Het college moet dat besluit nog nemen. Vooruitlopend op die 
formele benoeming heet de voorzitter van deze vergadering de heer Bouwels welkom. 
 
Mevrouw C. Barto: 
aanvraag om vergunning voor een vaste standplaats voor ondergoed en 
nachtkleding. Met eigen inrichtingsmateriaal. Op de plaats, aangewezen voor een 
vaste standplaats, voor de “blokken” voor de Hema. 
De voorzitter schetst de voorgeschiedenis van deze aanvraag: mevrouw heeft in het 
verdere verleden als standwerkster op de weekmarkt te Weert gestaan. Toen op een 
bepaald moment het standwerken nader aangescherpt werd heeft zij niet meer 
gestandwerkt maar telkens een dagplaats in de rij op de Nieuwe Markt ingenomen. Voor 
die plaats is nu een andere kandidaat voor een vaste standplaats. Zij heeft altijd met 
eigen materiaal gestaan omdat zij fysiek niet zelf een huurkraam op kan bouwen. In de rij 
is dat niet gewenst. Om die reden is het oog gevallen op de plaats voor de Hema. Die 
leent zich wel voor eigen inrichtingsmateriaal. Die plaats is namelijk niet in de rij. Voor die 
plaats is al lange tijd geen belangstelling gebleken. Procedure standplaatsverbetering om 
die reden niet toepassen. De commissie wordt gevraagd om advies over deze aanvraag 
voor die plaats. 
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Advies: 
De commissie geeft een positief advies.  
Aanvraagster is bekend. Ook de wijze waarop zij op haar marktstandplaats optreedt 
evenals haar handelswaar. De voorgestelde invulling is beter dan de situatie op dit 
moment, nu op die plek in de regel niets staat.  
 
 
De heer H. Kursun/Firat Textil: 
aanvraag om vergunning voor een vaste standplaats voor herenkleding. 
Gedacht wordt aan de plek waar mevrouw Barto de laatste tijd heeft gestaan. Maar dan 
over de volle beschikbare ruimte van twaalf meter. Die plaats is al lange tijd beschikbaar 
voor een vaste standplaats. Niemand heeft echter voor die plaats belangstelling getoond. 
Procedure standplaatsverbetering om die reden niet toepassen. Hij heeft al enkele keren 
op de weekmarkt gestaan op een dagplaats. 
Advies: 
De commissie geeft een positief advies.  
Als kanttekening wordt gemaakt dat hij dan wel goede, fatsoenlijke zeilen moet gebruiken 
(i.v.m. kwaliteit van de markt, beeld van de markt).  
Ook wordt opgemerkt dat hij geen kopieën van (bekende) merken mag verkopen. 
 
 
Mevrouw I.O.J. Mahu-de Ridder namens de V.O.F. Mahu: 
schriftelijk verzoek om een standplaats voor de maanden december, januari en 
februari voor Lammy bont en Pashmina shawls. Met eigen inrichtingsmateriaal. 
Dit verzoek is in een nader mondeling overleg met het afdelinghoofd, Peet 
Dekker, concreter gemaakt. Het verzoek betreft een seizoenplaats op de plek 
onder de kastanjeboom nabij de hoek Langstraat/Maasstraat. 
Het betreft hier officiëel een plek voor een vaste standplaats. Van gemeentezijde wordt 
verwacht dat, wanneer deze plaats beschikbaar wordt gegeven, ook bij de aanwezige 
vaste standplaatshouders belangstelling is voor deze plaats. Om die reden zal de 
procedure standplaatsverbetering worden gevolgd. In dit geval, maar ook in de toekomst, 
zal dat schriftelijk gebeuren. Daarna zal duidelijk zijn of deze plaats dan beschikbaar is. 
Voor het gebruik als seizoenplaats zal deze echter eerst formeel omgezet moeten worden 
van vaste standplaats in een seizoenplaats. 
 
De heer Mahu zegt dat zij die procedure afwachten. Over een eventuele mogelijkheid om 
nu, gelet op het winterse weer, een tijdelijke oplossing voor de korte termijn te bedenken, 
zegt hij: nee, over negen maanden zien we wel. 
 
Advies: 
De commissie stemt in met de aangegeven procedure. 
 
 
Vervolgens brengt de heer B. Mahu zelf ter vergadering een brief in en overhandigd deze 
aan de voorzitter. De brief is van 7 februari 2012 en is gericht aan de Marktcommissie van 
de gemeente Weert en is onderschreven door Janno Mahu namens de CVAH, afdeling 
Standwerkers. Het gaat om het volgende: de CVAH wil nieuwe impulsen geven aan het 
standwerken. Daarvoor hebben ze een project opgezet. De gemeente moet op de markt 
drie plaatsen beschikbaar stellen en de CVAH garandeert gedurende een af te spreken 
periode dat er drie “echte standwerkers” op die plaatsen optreden op de weekmarkt. Zij 
regelen de loting en ze zorgen voor een gevarieerd aanbod. 
 
De eerste reactie van de commissie is dat zij het een positief idee en een leuk initiatief 
vindt. Het zou inderdaad een nieuwe impuls voor het standwerken kunnen inhouden. 
 
 
Mevrouw S. Kunnen-Klieuthong/Aroi Thai Food: 
aanvraag om een vergunning voor een vaste standplaats voor Thaise gerechten. 
Met verkoopwagen. 
Advies: 
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De commissie stelt vast dat er geen vaste standplaats beschikbaar is. 
 
 
 
 
 
 
De heer/mevrouw Van Neerven: 
informeel verzoek betreffende marktplaats voor de verkoop van Buddies (snacks 
van deeg met vulling). Met verkoopwagen. 
Advies: 
De commissie stelt vast dat er geen vaste standplaats beschikbaar is. 
 
 
3. Verslag van de vorige vergadering op 15 november 2011 
 
Niemand heeft aanmerkingen op het verslag. Het voorgelegde verslag wordt aldus 
vastgesteld. 
 
 
4. Tussentijdse op- of aanmerkingen over de proefplaatsingen van 2e poelier 

(Albers) en 2e schoeisel (I. Bex) 
 - voorts: proefplaatsingen wel of niet regelen in het Marktreglement?- 
 
Albers: 
De commissie brengt naar voren dat er geen sprake is van een aanwinst voor de markt. 
De standplaats oogt in zijn geheel niet goed. De kleppen van de verkoopwagen zijn ook te 
laag. Ook van consumenten is vernomen dat zij vinden dat de standplaats geen goede 
uitstraling heeft. 
Advies: 
De commissie adviseert negatief: geen voortzetting. 
 
I. Bex: 
De voorzitter merkt op dat de heer Regter een bezwaarschrift heeft ingediend tegen de 
verkoop van schoenen door mevrouw Bex. Dat bezwaarschrift is nog in behandeling. 
Afgewacht moet worden wat de beslissing van het college over dat bezwaarschrift zal zijn. 
 
Los daarvan kan de commissie nu wel een advies uitspreken over de proefperiode van de 
standplaats voor schoenen van mevrouw I. Bex. 
Advies: 
De commissie adviseert positief: wel voortzetting. 
 
 
Regelen proefplaatsingen 
Geconcludeerd wordt, aan de hand van de praktijk, dat het systeem van een proeftijd in 
het belang van de kwaliteit van de markt voordelen heeft. Om die reden zou deze 
methode, die de laatste tijd inmiddels gebruikelijk is geworden in Weert, ook een formeel 
duidelijkere basis moeten krijgen in de geldende regelgeving.  
Advies: 
Proeftijd formaliseren in regelgeving. 
 
 
5. Wijzigingen in ambtelijke vertegenwoordiging (uit dienst treden van 

marktmeester, wijzigen secretariaat en secretaris t.g.v. reorganisatie) 
 
De voorzitter geeft aan dat binnen de nieuwe gemeentelijke organisatie per 1 januari 2012 
marktzaken onder de afdeling Vergunningen Toezicht en Handhaving vallen. In verband 
met die organisatorische wijziging is er ook sprake van personele wijzigingen. Vandaar de 
aanwezigheid hier van het hoofd en een beleidsadviseur van die nieuwe afdeling.  
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De voorzitter geeft aan dat Bert de Vos vervroegd met pensioen gaat. Dit houdt in dat hij 
de rol van marktmeester gaat afbouwen. De voorzitter geeft Bert de gelegenheid voor een 
toelichting. Bert licht toe aan de aanwezigen dat hij per medio april gaat vertrekken. Deels 
heeft dat te maken met privé-omstandigheden deels met het gegeven dat de functie van 
marktmeester niet meer terugkomt. Hij geeft aan dat hij het werk altijd graag heeft 
gedaan en maakt duidelijk dat hij dat zal gaan missen. 
 
De secretaris, Peet Dekker, geeft aan dat hij als afdelingshoofd van de afdeling Onderhoud 
Openbare Ruimte (OOR) de rol van secretaris Marktcommissie vervulde. Omdat deze 
afdeling is overgegaan in de nieuwe afdeling Openbaar Gebied en de marktzaken zijn 
overgegaan naar de afdeling VTH zal hij deze marktcommissie voor de laatste keer  de rol 
van secretaris vervullen. De voorzitter vraagt het afdelingshoofd van de afdeling VTH of hij 
al een toelichting kan geven op de toekomstige rolinvulling. 
 
Gerard van der Hoeven geeft, naar aanleiding van de reactie op het vervallen van de 
functie van marktmeester en secretaris, een korte schets van de nieuwe afdeling VTH. 
Binnen die afdeling bestaan een Team Vergunningen en een Team Toezicht/Handhaving. 
In het laatste team wordt gekeken naar de oude functietaken van de marktmeester, met 
uitzondering van de taken op het gebied van de vergunningverlening. Die vallen nu 
namelijk onder het Team Vergunningen.  
 
De commissie wijst op de noodzakelijk geachte overbrugging tussen de takken 
vergunningverlening en toezicht/handhaving. Een taak die de marktmeester in de praktijk 
vervult. Er is op de markt behoefte aan een aanspreekpunt. Liefst vast. Het vervallen van 
de functie van marktmeester mag niet ten koste gaan van de markt. 
 
 
6. Toekomstvisie/voortbestaan weekmarkt Stramproy 
 
De voorzitter schetst de ontwikkelingen zoals die zich de afgelopen tijd hebben 
voorgedaan: 
- van gemeentezijde is er meer afstand genomen van de dagelijkse organisatie van de 

weekmarkt in Stramproy. Dit was merkbaar doordat de marktmeester niet meer zo 
vaak op woensdag ter plaatse aanwezig is geweest; 

- de heer Jules Henkens heeft als vrijwilliger samen met de marktmensen, de heren De 
Goeij en Bex, de organisatie op zich genomen; 

- de terugloop van standplaatsen is omgebogen naar een groei van standplaatsen; 
 
De heer De Goey geeft aan dat de marktkooplieden op de weekmarkt te Stramproy die 
weekmarkt zelf kunnen bedruipen. Hij uit ook lof voor de heer Henkens. Hij geeft alle 
energie voor de markt. Dat gaat allemaal heel goed. 
 
Gevraagd wordt ook naar de stand van zaken met betrekking tot de brief van de 
marktkoopmensen van Stramproy aan het gemeentebestuur. Daarin verzoeken zij om 
alleen nog maar de stroom te hoeven betalen en om toestemming om al de rest 
betreffende de weekmarkt dan zelf te regelen. 
 
Wethouder Cardinaal bevestigd de intentie ten aanzien van de terugtrekkende rol van de 
gemeente ten aanzien van de weekmarkt te Stramproy. Op de vraag wanneer er antwoord 
op het verzoek wordt gegeven zegt hij dat er op korte termijn een voorstel gemaakt moet 
worden. Daarbij zal wel rekening gehouden moeten worden met de geldende 
begrotingscyclus. 
 
De voorzitter informeert verder naar de contacten met de Ondernemersvereniging 
Stramproy (OVS). Zijn die er geweest? Dat is niet bekend. In het algemeen is het zo dat 
de contacten moeilijk verlopen. Ook daarin speelt de heer Henkens een positieve rol 
doordat hij ontstane kwesties met ondernemers vaak op een soepele wijze oplost. 
Ook hier blijkt weer de noodzaak van overleg. Daarbij wordt gevraagd wie het initiatief 
daartoe neemt: de gemeente of de marktmensen zelf? Vanuit de marktkoopmensen wordt 
aangegeven dat zij dat wel zelf kunnen. Daarbij is respect voor elkaar wel van belang. 
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De voorzitter geeft aan positieve ervaringen te hebben doordat in samenspraak tussen de 
heer Henkens en de ondernemers de bereikbaarheid van de parkeerplaatsen op een prima 
manier kon worden opgelost. 
 
 
7. Jaarmarkt en Fokpaardendag op 17 maart 2012:  

geplande acties reclamecommissie (jaar)markt 
 
Bert de Vos licht toe dat er voor de jaarmarkt tot op dit moment 17 aanmeldingen zijn, die 
geplaatst kunnen worden. Het loopt dus niet storm. Het is niet bekend wat daar de reden 
van is.  
Opgemerkt wordt dat er dit keer geen samenloop is met de Sint Joepmarkt in Sittard (op 
19 maart 2012). Zijn de kosten eventueel een obstakel, zo vragen een aantal mensen zich 
af. 
 
 
De heer Bex doet verslag van de overwegingen van de reclamecommissie. De jaarmarkt 
heeft zelf al de nodige aantrekkingskracht. Om die reden wordt er geen reclame gemaakt 
voor de jaarmarkt. Vorig jaar is er een muziekbandje gecontracteerd. Dat is toen betaald 
met het geld van de extra standplaatsen.  
In verband daarmee wordt vanuit de Marktcommissie de opmerking gemaakt: wanneer er 
reclamegeld wordt opgehaald moeten we wel wat laten zien en anders niet. 
De reclamecommissie vindt het beter de reclamegelden aan andere activiteiten dan de 
jaarmarkt te besteden.  
Zo is er voor de Oranjeweek (Koninginnedag-Nationale Bevrijdingsdag) op zaterdag 5 mei 
in samenwerking met CMW/Sonja Blok een balonnenwedstrijd gepland. Daarbij wordt 
rekening gehouden met zo’n 1.000 deelnemers. De hoofdprijs bestaat uit entreekaarten 
voor het Liberty Park: Oorlogsmuseum te Overloon. 
In september/oktober wil de reclamecommissie iets gaan doen met mosselen. Ook in 
samenwerking met CMW/Sonja Blok. 
 
Vervolgens wordt Sonja Blok aangesproken op de organisatie van activiteiten met 
betrekking tot de Paardenfokdag. Zij maakt daarop duidelijk dat het jaar 2012 een 
overgangsjaar is. Die activiteiten liggen nu nog bij de gemeente. CMW doet dit jaar 
derhalve niets hieraan. Er worden binnen de gemeente daarover nadere afspraken 
gemaakt, aansluitend bij de situatie in de voorafgaande jaren. 
 
 
8. Toekomstvisie weekmarkt Weert, inbreng Centrum Management Weert 
 
De voorzitter verleent Sonja Blok, centrummanager, het woord over dit agendapunt. 
 
Terrassen 
Zij brengt als eerste ter sprake de terrassen. In het bijzonder de terrassen op de Markt. 
De marktkramen bij de drie bomen vormen in de praktijk vanuit de beleving van de 
aangrenzende terrassen een knelpunt. Om voor de bestaande situatie een goede oplossing 
te vinden is nader overleg met elkaar nodig. Zo’n overleg moet opgestart worden. 
Daarvoor wordt ook het idee geopperd van een andere opstelling bij wijze van proef met 
een terugkeergarantie naar de oude plaats. Opgemerkt wordt ook dat wel rekening 
gehouden dient te worden met het gegeven dat de laatste jaren de terrassen wel veel 
groter zijn geworden. 
 
Oranjeweek 
Voortbordurend op het succes van Koninginnedag 2011 wordt er in 2012 een Oranjeweek 
gehouden. Deze begint op zondag 29 april en eindigt op zaterdag 5 mei met een 
bevrijdingsfestival in het stadspark. In het centrum zal er een podium van zo’n 9 bij 10 
meter geplaatst worden en de vraag is wat daarvoor de beste plaats is. 
De Marktcommissie vindt de plaats op de Korenmarkt bij Swinkels de beste plek voor dat 
podium. Bij de kroegen. 
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Kersttijd 2012 
Sonja Blok zegt dat er eind 2012 gedacht wordt aan een ijsbaan of iets dergelijks in het 
centrum van Weert. Er is nu weliswaar nog geen geld beschikbaar maar zij legt nu maar 
alvast op tafel dat er rond Kerstmis zo’n twee weken voldoende ruimte nodig is in het 
stadscentrum voor een dergelijke voorziening met bijbehorende activiteiten. Zij zegt toe 
dat zij de Marktcommissie op de hoogte zal houden van de ontwikkelingen op dit punt. 
De Marktcommissie zegt dat de hype van de ijsbanen inmiddels voorbij is. Er zou iets 
anders bedacht moeten worden. Op andere plaatsen organiseren ze bijvoorbeeld 
sneeuwballengevechten. 
 
Naar aanleiding van het vorenstaande wordt ook even gepraat over het nieuws dat deze 
week in de publiciteit gebracht is over de markthal op de plaats van het huidige stadhuis 
aan de Beekstraat.  
De Marktcommissie zegt dat het misschien wel een leuke gedachte is maar dat het niet 
realistisch is. Het is een utopie.  
 
 
 
 
 
9. Openstaande actiepunten:  
 In voorgaande vergaderingen zijn zaken genoemd, die op formele wijze 

moeten worden geregeld: aanpassen verordening/reglement v.w.b. 
Kermismarkt; tijden, wijze van opstelling en oprijden, borgstelling € 50,00, 
reglementeren afwijkingen tijdstip uitpakken (denk aan AGF), hoe en op 
welke wijze het gebruik van eigen materiaal is geregeld. (In de toekomst 
worden openstaande actiepunten bij de verslaglegging gevoegd.) 

 
De voorzitter zegt dat genoemde punten meegenomen zullen worden in het herschrijven 
van verordening en reglementen. Daaraan wordt toegevoegd wat eerder in deze 
vergadering aan de orde is geweest betreffende het standwerken. 
 
 
10. Rondvraag en sluiting 
 
Sonja Blok: 
Zij brengt een stencil in over de finale van het Nederlands Kampioenschap standwerken in 
2013. De heer B. Mahu heeft gelobbyd om dit kampioenschap naar Weert te krijgen. De 
bedoeling is dat het op een zaterdag, de reguliere marktdag, in Weert gehouden wordt. Op 
de Langstraat en de Stationstraat, die na de bouwwerkzaamheden aldaar dan gereed is. Er 
moet binnen vier weken beslist worden of Weert het NK wil ontvangen. Er zijn kosten aan 
verbonden, waarvan alleen € 3.500,00 aan CVAH genoemd worden, en er dienen de 
nodige faciliteiten verzorgd te worden. 
De Marktcommissie is niet meteen positief. Er zijn nog te veel onduidelijkheden. Er moet 
goed over nagedacht worden. 
De reclamecommissie is van mening dat zij er geen geld aan moeten spenderen. Bij het 
bedrag van € 3.500,00, dat nu al genoemd wordt, gaat het om een te groot budget. 
Gelet op de zeer korte beslistermijn wordt het idee geopperd om na te gaan of het NK 
eventueel in 2014 in Weert gehouden zou kunnen worden. Dan heeft Weert namelijk 
600 jaar marktrechten.  
Afspraak: CMW en de heer Mahu zullen samen navraag hierover doen bij de organisatie. 
 
De heer Mahu 
In aansluiting op het vorige doet hij een ander voorstel. Meedoen met de verkiezing Beste 
Markt van Nederland. (Hierover volgt echter geen nader beraad of uitspraak.) 
 
De heer De Goey 
Hij wil Bert de Vos danken voor alle inzet voor de weekmarkt te Stramproy, ook namens 
alle marktkoopmensen aldaar. 
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De voorzitter waardeert het compliment aan de marktmeester en wenst Bert veel 
werkplezier de komende maanden waarin hij naar een afronding toe werkt. 
 
Tenslotte dankt de voorzitter alle aanwezigen voor hun komst en inbreng en sluit hij de 
vergadering. 
 
 
 
Weert, 12 juni 2012 
 
 
 
 
J. Cardinaal      W. Gootzen 
voorzitter Marktcommissie    secretaris Marktcommissie 
 
 
OG/PD/VTH/WG 


